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Kommunfullmäktige 

Svar på interpellation av Johanna Kvist (S) om Rekordstor 

satsning på skolan är i praktiken en nedskärning 
 

Johanna Kvist väcker en interpellation om den rekordstora satsning på skolan som 

Alliansen gör i budgeten för 2024 och ställer följande frågor:  

 

 Anser du fortfarande att er satsning på skolan är rekordstor när den nu i praktiken visar 
sig leda till nedskärningar? 

 Tänker du vidta några åtgärder för att undvika nedskärningar i skolan? 

Mitt svar är följande: 

Det är ett obestridligt faktum att Alliansen i Nacka gjort en rekordhöjning av skolpengen 

2024. För mig som moderat är det viktigt att prioritera skolan, skolan är grunden för så 

mycket bra i livet. Jag vill att Nacka ska vara den bästa platsen för barn och unga att växa 

upp på och då ska vi ha riktigt bra skolor där eleverna är trygga, lär sig mycket och har 

roligt.  

 

  2021 2022 2023 2024 

Förskoleklass (kr/år) 42 765 44 048 62 100 65 559 

Grundskola årskurs 1-3 (kr/år) 76 473 78 767 81 524 86 064 

Grundskola årskurs 4-6 (kr/år) 78 396 80 748 83 574 88 229 

Grundskola årskurs 7-9 (kr/år) 98 567 101 524 105 077 110 930 

 

Som syns i tabellen ovan höjde vi skolpengen i Nacka med 5,57% 2024, jämfört med 2023.  

Det är mer än i nästan alla andra kommuner i Stockholms län. Den enda kommunen som 

höjde mer var Täby. S-styrda Stockholms stad höjde 5,1%. Många kommuner ligger runt 3-

4%.  

 

Orsaken till den stora höjningen i Nacka är vår omtanke om skolan och att motverka 

effekter av den höga inflationen. Möjligheten att prioritera skolan har vi tack vare en 

välskött ekonomi med reserver och överskott under flera år. Det gjorde att vi kunde ta fram 

en tilläggsbudget förra året för att motverka kostnadschocken och undvika 

massuppsägningar, vilket däremot skedde i bl a Stockholm och Göteborg.  
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Nu har vi en moderatledd regering som prioriterar att pressa ned den höga inflationen som 

man ärvde av den förra socialdemokratiska regeringen och det är viktigt för oss alla – 

hushåll med höga bolån, företag, kommuner och skolan. Med sjunkande inflation kommer 

räntorna att gå ned och kostnaderna för mat och löner att stabiliseras.   

 

Jag följer utvecklingen i våra skolor noggrant och kommer givetvis att agera om det finns 

behov. Det är dock för tidigt att redan i februari kunna bedöma det.  

 

 

 

Mats Gerdau (M) 

Kommunstyrelsens ordförande 
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